
Ref:LSCC/Alumni01/16-17 

梁式芝書院校友會與升學及就業輔導組通告 

二零一六至二零一七年度 

職業導向日 

 

敬啟者︰  

本校校友會與升學及就業輔導組將於十月二十九日（星期六）舉辦職業導向日，為本

校中三至中六同學提供選科及就業出路資訊。屆時會有多位師姐介紹部份大專院校的課程、

各行各業的工作性質和分享工作經驗；更會即場解答師妹提問。同學如想及早掌握相關資

料，替自己計劃未來，請萬勿錯過這次機會。有興趣者請於十月二十五日或以前透過 eClass 

App 或本校 eClass 網站回覆通告。細節詳列於下︰ 

 

日期︰ 二零一六年十月二十九日（星期六） 

時間︰ 下午二時三十分至四時三十分 

地點︰ 學校禮堂 

職業類別︰ 活動工作員、生物醫學工程師、食環署小販管理隊、醫管局行政經理、        

教育副刊記者、英語教育及翻譯工作者、大學兼職講師、社會工作者、        

幼稚園老師、土木及環境工程師 

注意事項： 升學及就業輔導組組員必須出席。 

此致 

貴家長 

              

 

校長  梁式芝書院校友會主席 

 周淑敏 謹啟 鄭緻瑩  謹啟 

 

二零一六年十月十一日 

備註： 本通告可在 eClass APP、eClass網站 http://eclass.lscc.edu.hk或本校網址 http://lscc.edu.hk瀏覽。 

 如對此通告內容有任何疑問，請聯絡負責老師或校務處。(電話：2349 6626) 

 
 

Ref:LSCC/Alumni01/16-17 

職業導向日（回條） 

（家長請於 2016年 10月 25日或之前透過 eClass APP或本校 eClass網站回覆通告） 

 

敬覆者： 

 

本人得悉有關職業導向日活動，並同意 / 不同意小女參加是次活動。 

 

此覆 

梁式芝書院校友會 

學生姓名：________________________________      家長簽署：____________________ 

班    別：______________________ (    )     日    期：____________________ 



Ref:LSCC/Alumni01/16-17 

Leung Shek Chee College 
80, Hiu Kwong Street, Kwun Tong, Kowloon 

Tel.: 2349-6626   Website: http://lscc.edu.hk 

11 October 2016 

Dear Parents, 

Careers Orienting Day 2016-2017 

The Alumni Association and Careers Committee will hold a Careers Orienting Day on 29 October 

2016 (Saturday) to offer S3 to S6 students information regarding subject selection and careers 

development. The Alumni will introduce various tertiary education programmes, share their work 

experience and answer questions raised by students. Students who are interested in obtaining such 

valuable information and having a better plan for their future should not miss this opportunity. Those 

who wish to participate in this event should reply via eClass App or eClass website on or before 25 

October 2016. 

 

Date: 29 October 2016 (Saturday) 

Time: 2:30 pm to 4:30 pm 

Venue: School Hall 

Professions: Programme Worker, Biomedical Engineer, FEHD Hawker Control Team,     

Hospital Authority Executive Manager, Newspaper Supplement Reporter,     

English Language Education and Translation officer, Part-time University Lecturer,    

Social Worker, Kindergarten Teacher, Civil and Environmental Engineer 

Points to note: Careers Group members must attend. 

 

Thank you for your kind attention. 

Yours sincerely, 

 

_____________________ 

Eva Chau Cheng Chi Ying, Camus 
Principal Chairlady  
  Alumni Association 
Remarks: 
a. This school notice may be viewed at eClass APP, eClass Website: http://eclass.lscc.edu.hk or the school website: 

http://lscc.edu.hk. 
b. For enquiries, please contact the teacher-in-charge or the General Office at 2349 6626. 
 

Ref:LSCC/ECA16/16-17 

Leung Shek Chee College 

Careers Orienting Day 2016-2017 

Reply Slip 

(Please reply via eClass APP or eClass website on or before 25 October 2016) 

 

Dear Ms. Chau, 

 

I  agree / disagree  that my daughter may participate in the Careers Orienting Day 2016-2017 on        

29 October 2016. 

 
 

Name of student:   Class:  (    ) 

Parent’s Signature:   Date:  
 


